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شهردار اصفهان در جلسه تصویب بودجه سال آینده شهر:

  ۴۰ درصد از بودجه ۱۴۰۱ شهرداری، معطوف
 به مسائل زیست محیطی است

ش�هردار اصفهان گفت: بیش از ۴۰ درصد از بودجه س�ال آینده ش�هرداری اصفهان، 
معطوف به مسائل زیست محیطی، حمل و نقل عمومی و کاهش آلودگی است.

 علی قاسم زاده در  جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان، پس از تصویب بودجه ۱۴۰۱ با 
تقدیر از همه دست اندرکاران تدوین، بررسی و تصویب بودجه اظهار کرد: فضای حاکم بر بررسی 
بودجه، عالمانه و ورود اعضای ش��ورا نیز منطبق با اندیش��ه و تفکر بود به طوری که خوشبختانه 
در مراحل تصویب در بحث ها، آشفتگی و پراکندگی وجود نداشت. وی با بیان اینکه نگاه اعضا به 
حوزه تخصصی خودشان در بررسی بودجه قابل تحسین بود، افزود: هر یک از اعضا در حوزه های 
تخصصی تمرکز دارند و این نش��ان می دهد که ما در طول سال نیز در حوزه های تخصصی تحت 
رصد ش��ورا هستیم. ش��هردار اصفهان با تشکر از ش��هروندانی که در تدوین بودجه به شهرداری 
اصفهان یاری رساندند، ادامه داد: همکاران ما در شهرداری در محلات با مردم گفت وگو کردند و 
برنامه هایی برای ارتقای محلات درنظر گرفته شد که برگرفته از مشارکت فکری خود مردم بود، 
بنابراین امیدواریم در اجرا نیز شاهد مشارکت مردم، شهرداری و شورای شهر باشیم. وی اولویت 
نخست در بودجه ۱۴۰۱ را مسائل زیست محیطی و کاهش آلودگی دانست و گفت: در این راستا 
به حمل و نقل عمومی و توس��عه و اصلاح معابر، بهای جدی داده ش��ده به طوری که بیش از ۴۰ 
درصد از بودجه معطوف به مس��ائل زیست محیطی، حمل و نقل عمومی و کاهش آلودگی است. 
قاسم زاده با بیان اینکه عدالت محوری در بودجه ۱۴۰۱ مورد تاکید قرار گرفت، خاطرنشان کرد: 
رویکرد شورا و شهرداری به سمت کاهش فاصله ها میان مناطق مختلف شهر است و این موضوع 
در بودجه نیز خود را نشان داد. وی با بیان اینکه ناچاریم به سمت هوشمندسازی حرکت کنیم، 
تاکید کرد: برای مبارزه با فساد باید به سوی شهرداری هوشمند حرکت کنیم که این موضوع نیز 
در بودجه لحاظ شده است. شهردار اصفهان با بیان اینکه توسعه فضاهای تفریحی، تفرجگاهی و 
فرهنگی ش��هر نیز از موضوعات دیگری اس��ت که در بودجه مورد تأکید قرار گرفته، تصریح کرد: 
در بودجه ۱۴۰۱ مصوباتی داشتیم که منجر به خلق فضاهای جدید فرهنگی و تفریحی در شهر 
خواهد شد و می تواند شهر را نسبت به گذشته از نظر تفریحی غنی تر کند. وی با اشاره به افزایش 
س��هم مشارکت در تأمین درآمدها گفت: تمرکز ما از درآمد تراکم باید به سمت درآمد حاصل از 
مش��ارکت برود. از این رو در بودجه س��ال آینده جهش ۱۰۰ درصدی در این زمینه لحاظ ش��ده 
که این تصمیم نیز می تواند نویدبخش اتفاق جدید در حوزه درآمد و اقتصاد ش��هرداری باش��د. 
قاسم زاده خاطرنشان کرد: شورا و شهرداری در تصویب بودجه هیچ اصطکاک، رنجش و اختلافی 
نداشتند و امیدوارم این همدلی و همفکری در اجرای بودجه نیز دیده شود. وی با تاکید بر اینکه 
لازم اس��ت معاونت برنامه ریزی ش��هرداری از همین امروز تدوین و بازبینی برنامه پنج ساله شهر 
را آغاز کند، گفت: در مدیریت ش��هری تحولی ایجاد ش��ده که انتظاراتی را موجب می شود و این 
انتظارات باید در قالب برنامه پنج ساله که شاخص حرکت مدیریت شهری به سمت آینده است، 

تجلی پیدا کند.

شاهرود برای پیشرفت به همدلی بیشتر نیاز دارد
بنده به طبع ش��غلم نش��ریات و نوش��ته های برخی همش��هریانم در خصوص ش��هرداری را در 
مدت محدود ش��هرداری احمدی شهردار فعلی شاهرود را خوانده بودم، مثلا یکی گفته بود "چرا 
پروژه های نیمه تمام ش��هرداری بلاتکلیف رها ش��ده اس��ت" ولی وقتی از کارشناسان شهرداری 
پیگیری کردم مطمئن شدم نه تنها رکود نداشته بلکه با قوت پیگیری شده ولی برخی مشکلات 
موجود فنی، قانونی و اعتباری سرعت اجرا را کم کرده که آنهم به زمان قبل از شهرداری احمدی 
برمی گردد و با خود گفتم الحق، انصاف نیست که این عزیزان انتظار دارند در مدت یکماه حضور 
احمدی به عنوان ش��هردار شاهرود معجزه ش��ده و به یکباره همه پروژه ها به اتمام برسد آنهم با 
این سطح از گرفتاری های فنی و قانونی!! یا یکی دیگر از همکاران نوشته بود که کار احمدی در 
این دوره خیلی س��خت اس��ت چون در دور قبل با عملکرد شهردار اسبق شاهرود مقایسه می شد 
ک��ه )به اذعان این همکار ما( خیلی کارنامه موفقی نداش��ته ولی اینبار با کارنامه حاج محمدعلی 
مقایسه می شود که پر و پیمان است!! پس کارش سخت است!!! سایر نوشته های این نشریه محلی 
را نی��ز خواندم و دریافت��م که این همکار ما از معدود خبرنگارانی اس��ت که کار حزبی و گروهی 
و سیاس��ی انجام می دهد و چون در آس��تانه انتخابات مجلس قرار داریم از الان به دنبال معرفی 
کاندیدای مورد نظرش است و بجای اینکه از توانمندی های کاندیدای خود بگوید بفکر این است، 
اگر ش��هردار موفق و مردمی شاهرود قصد داشت از کاندیدای دیگری حمایت کند از همین الان 
بی اثرش کند )س��ابقه ای در انتخابات ش��اهرود ثبت شده و همش��هریان ما اذعان دارند که خانی 
نماینده فعلی ش��اهرود و میامی در روزهای آخر با حمایت ش��خص احمدی توانسته است ورق را 
به نفع خود برگرداند و بر کرسی نمایندگی تکیه زند. از آنجا که این نشریه محلی حدس می زند 
احم��دی از کاندی��دای آنها حمایت نخواهد کرد، پس بدنبال بی اثر ک��ردن حمایتش در آینده از 
سایر کاندیداها هستند(. پس این تحلیل عزیزان هم چون سیاسی بود به دلم ننشست همانگونه 
که به دل خیلی از همش��هریان دیگرمان نیز ننشس��ته و با 27هزار رای در انتخابات شورای شهر 
که امری بی س��ابقه است، ثابت کردند حامی تفکرات و نگرش احمدی هستند. یک شهروند دیگر 
که از قضا در فضای مجازی دس��تی بر آتش دارد نیز چندی پیش کلیپی در این فضای منتش��ر 
کرده و مدعی ش��ده بود که در جلس��ه احمدی با دانش��جویان "اجازه س��وال کردن به او که یک 
دانشجوس��ت، نداده اند" ولی من فایل صوتی آن جلس��ه را گوش دادم، بی انصافی شده بود چون 
همه سوالاتش را پرسیده و جواب تک تک سوالاتش را گرفته بود و با تقطیع فیلم جلسه اینگونه 
وانمود کرده بود که کس��ی نمی تواند به احمدی انتقاد کند!! یا از او س��وال بپرسد، چه خوب بود 
این برادر دینی ما در روزهای ملاقات عمومی به شهرداری می رفت و از نزدیک شاهد بود که حتی 
اگر خواس��ته ای داش��ته باشید که در شرح وظایف شهرداری نیس��ت،باز با احترام با شما برخورد 
می ش��ود و در کمال ادب پاسخش را می دهند، کاشکی می دید که برخی همشهریانمان با آتشی 
تند و زبانی گزنده به ملاقات عمومی می آیند و با قلبی آرام و لبی خندان جلسه را ترک می کنند 

حتی اگر جواب رد شنیده باشند.
حرفی با مرم شاهرود؛

ش��اهرود در ش��رایط حساس��ی قرار دارد و این ام��ر می طلبد که مردم آگاه��ی و بصیرت ایام 
انتخابات ش��ورای شهر را ادامه دهند تا ش��اهرود در گرداب تصمیمات نادرست نیفتد، خداییش 
مردم خیلی آگاهانه و با بصیرت کامل وارد عمل شدند و در انتخابات شورای اسلامی شهر با رای 
بی س��ابقه به احمدی ثابت کردند که از خیلی خواص جلوتر هس��تند و آنها چیزی را در خش��ت 
خ��ام می بینند که معدودی از خواص مانند برخی هم��کاران ما، در آینه هم نمی بینند. پس باید 
س��جده ش��کر بجای آوریم و قدر مردم خوبمان را بدانیم و امیدوار باش��یم که اینبار هم مردم به 
این ش��عارهای تبلیغاتی انتخابات گوش نداده و مرعوب سیاس��ی بازی برخی گروه های سیاس��ی 
نخواهند ش��د و با حمایت از شهرداری ش��اهرود اجازه می دهند تا با قدرت و قوت، این راه ادامه 
یابد. ان شاا... آنهایی که بدلیل برخی مصلحت های شخصی و سیاسی نوروز ۱399 را به کام مردم 
شاهرود تلخ کردند نیز از این حمایت همه جانبه درس گرفته و همراه با مردم بفکر ساختن شهر 
باش��ند. این شهر آباد نخواهد ش��د مگر آنکه  ما خودمان شاهرودی ها دست در دست هم کمک 

کنیم و برای آبادانیش تلاش کنیم.
شاهرود:عباسعلی حسین پور
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عصرآزادی/ ش�هرام صادق زاده: رئیس مرکز 
تحقیقات و آموزش کش�اورزی و منابع طبیعی 
آذربایجان ش�رقی ارایه وام های با درصد پایین 
ب�رای روش ه�ای نوی�ن کش�اورزی را ضروری 
دانس�ت و گفت: متاس�فانه اکثر کش�اورزان به 
دلیل بروکراسی های سنگین اداری نمی توانند 

از این تسهیلات استفاده نمایند!
احمد بایبوردی در گفتگو با خبرنگاران رسانه های 
گروه��ی، درباره وضعیت کلی اس��تفاده از فناوریهای 
نوین در کش��اورزی آذربایجان ش��رقی عنوان کرد: با 
توجه ب��ه اینکه رتبه پژوهش و فناوری اس��تان رتبه 
دهم اس��ت بنابراین جایگاه ضعی��ف در رویکرد بهره 
مندی از فناوری در کش��اورزی حتماً غالب می باشد 
زیرا طبق آم��ار، تعداد ش��رکتهای فناورانه در پارک 
فناوری اس��تان و رویکردی که دانشگاهها دارند و از 
نس��ل دوم فعلًا در کشاورزی خارج نشد ه اند ارزیابی 

متوسط به سمت ضعیف می باشد!
وی ادام��ه داد: با توجه به افزایش قیمت ارز و گران 
تمام ش��دن فناوری های داخلی و خارجی به جز در 
م��وارد نادر نرخ ورود فناوری های جدید کُند اس��ت 
لذا وضعیت اس��تفاده از فناوریهای نوین در استان به 
صورت موضعی اس��ت و هر جا فرد اس��تفاده کننده 
دارای س��واد بالایی اس��ت به خوبی اجرایی می شود 
نظیر گلخانه های ارس یا پیازکاران بناب، اما در بقیه 

نقاط چندان مطلوب نیست!
بایب��وردی افزود: س��طح اس��تفاده از فناوری های 
نوین در اس��تان پایین بوده و دلی��ل عمده مرتبط با 
کوچ��ک بودن مزارع و باغات و بخصوص در باغات به 
صورت ویلایی می باشد که رغبت چندان به فناوری 
نوین مش��اهده نمی شود لذا اصلًا از وضعیت استفاده 
از فن��اوری های نوین کش��اورزی مانن��د بلاکچین، 

کریسپر، پهپادها و غیره می توان وضعیت آذربایجان 
شرقی را دانست.

وی اضاف��ه کرد: اجرای آموزش های ترویجی برای 
افزایش سطح دانش کشاورزان جهت استفاده فناوری 
های نوین با توجه به افزایش عملکرد و درامد اجرای 
سیاستهای تشویقی و تس��هیلات برای مجاب کردن 
کش��اورزان برای اس��تفاده از روش های نوین، ایجاد 
مزارع الگویی و معرفی کش��اورزان پیش��رو است لذا 
کش��اورزان ضم��ن بازدی��د از مزارع فوق و آش��نایی 
با کش��اورزان پیش��رو انگیزه پیدا کنن��د و در بحث 
حاکمیتی موضوع مش��وق ها و جرایم کارکرد بسیار 

خوبی می تواند داشته باشد.
بایبوردی، حل بروکراسی اداری مربوط به ارایه وام 

های ب��ا درصد پایین برای روش��های نوین را مدنظر 
قرار داد و گفت: متاس��فانه اکثر کش��اورزان به دلیل 
بروکراس��ی س��نگین اداری نمی توانند از تسهیلات 
اس��تفاده کنند اما آموزش رایگان و بورس در س��طح 
دانشگاهی برای روس��تازادگان و کشاورز زاده ها می 

تواند مثمرثمر واقع گردد.
رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع 
طبیعی آذربایجان ش��رقی تاکید کرد: اولویت بندی 
نیازمن��دی های عرصه کش��اورزی نوین در ارتباط با 
فت��اوری های لازم و م��ورد نیاز، اج��رای طرح های 
مش��ترک و بین رشته ای برای تولید دانش کاربردی 
بین نسل جوان و خلاق، برگزاری طوفان های فکری 
در خصوص مشکلات جاری کشاورزی استان، تشکیل 

اتاق فکر جوان برای تحلیل مس��ائل و کش��اورزی و 
مش��اوره به رئی��س مرکز جهت ورود فن��اوری ارزان 
و نوین به بخش کش��اورزی، معرفی نس��ل خلاق به 
مس��ئولان اس��تانی برای شناسایی و س��پردن پروژه 
ه��ای مرتبط، ایجاد اس��تارتاپ در چالش ها و جذب 
شرکت های شتاب دهنده، از عمده ترین راهکارهای 
این حوزه می باشد. بایبوردی بیان کرد: مرکز رشد و 
بحث تجاری سازی، محلی است که در صورت ارتباط 
موثر و معرفی و تبلیغات موثر می تواند کارکرد خوبی 

داشته باشد.
وی که یکی از محققین عرصه کشاورزی و نوآورانه 
آذربایج��ان می باش��د در م��ورد همراه��ی مدیریت 
اجرایی اس��تان در کشاورزی نوین تش��ریح کرد: در 
اغلب تصمیم گیران، اراده و پذیرش کش��اورزی نوین 
فعلًا نهادینه نش��ده و متاس��فانه گرایش کمی به این 
ام��ر دارند زیرا به علت ارتب��اط کم مدیران با فناوری 
های نوین و صرف بیشتر وقت برای انجام امور جاری 
غیرفناورانه همراهی بیشتر مورد انتظار است بنابراین 
هم��راه کردن مدیریت با طرح ه��ای نوآورانه اولویت 
مهم و زمان بر است! رئیس مرکز تحقیقات و آموزش 
کش��اورزی و منابع طبیعی آذربایجان ش��رقی درباره 
ظرفیت ه��ای موجود در مجموعه س��خت افزاری و 
ماشین آلات کشاورزی استان برای به کارگیری روش 
های نوین کشاورزی نیز توضیح داد: آذربایجان شرقی 
به دلیل ش��رایط جغرافیایی و ش��رایط توسعه قطعاً 
دارای بستر بسیار خوبی است اما ظرفیت های موجود 
و بخصوص س��طح و ظرفیت واقعی مکانیزاسیون در 
مقایسه با س��ایر استانها در س��طح پایین تری است 
لذا در سطح استان ظرفیت های ماشین آلاتی جهت 
اجرای سیس��تم های نوین پایین ارزیابی می شود و 

نیاز به ارتقای بسیار زیادی می باشد.

س�اری- رییس�ی   به گزارش رواب�ط عمومی 
دانش�گاه  مش�ارکت  ب�ا  مازن�دران،  دانش�گاه 
مازندران و شرکت ش�هرک های صنعتی استان، 
اولی�ن روی�داد تخصص�ی به�ره وری صنای�ع و 
HSEE)رویداد بهداشت، ایمنی، محیط زیست و 
انرژی( صنایع مازندران به صورت مجازی برگزار 
و داوری گردی�د ک�ه منتخب�ان آن ط�ی آیینی 

تجلیل خواهند شد.
 بر اساس این گزارش، دکترحجت غنودی رییس مرکز 

کارآفرین��ی و ارتباط با جامعه دانش��گاه مازندران هدف 
از برگزاری این رویدادها را گس��ترش ارتباط دانش��گاه با 
صنعت، نوآوری و  مساله محورشدن فعالیت های صنایع 
و ایج��اد خلاقیت و انگیزه علمی در بین دانش��گاهیان و 
 HSEE صنعت گران دانست. شایان ذکر است: در رویداد 
از میان ۸ شرکت کننده که به مرحله داوری راه یافتند، 
ش��رکت روماک سیس��تم آویژه صنعت آریان، رتبه اول، 
گروه صنعتی دانش بنیان مازرون فوم، رتبه دوم و شرکت 

پلاستونیک ساری، رتبه سوم را کسب کردند.

تلاشگران ذوب آهن اصفهان موفق شدند رکورد 
جدیدی در تولید ماهانه چدن مذاب با س�ه کوره 

بلند ثبت کنند. 
سخت کوش��ان مادر صنعت فولاد کشور با همت والای 
خود، در بهمن ماه با تولید 2۵۰ هزار و۸7 تن چدن مذاب، 
با متوسط روزانه ۸33۶ تن این رکورد را ثبت نمودند. شایان 
ذکر اس��ت رکورد قبلی تولید ماهانه چدن باسه کوره بلند 
مربوط به فروردین ماه سال۱393 با متوسط روزانه ۸3۱۴  
تن می باشد. شایان ذکر است تلاشگران ذوب آهن با همت 
خود در بهمن ماه سه رکورد تولیدی روزانه نیز ثبت کردند 

. در ۱۶ بهمن ماه رکورد روزانه تعداد ذوب با دو کنورتور در 
بخش فولاد سازی ذوب آهن رقم خورد و در این روز پولاد 
مردان ذوب آهن در یک شبانه روز موفق به تولید ۶۱ ذوب 
شدند . رکوردی که از سال ۸9 ارتقاء نیافته بود .  همچنین 
تولید میلگرد N۱۶ در یک شبانه روز نیز با تولید 2۱۰۰ تن 
در بخش مهندسی نورد این شرکت شکسته شد که رکورد 
قبلی مربوط به س��ال ۸۸ بود. در 2۱ بهمن ماه نیز رکورد 
روزانه تولید چدن مذاب با س��ه کوره بلن��د در ذوب آهن 
اصفهان با تولید 9793 تن چدن شکسته شد که نوید ثبت 

رکورد سالانه جدید در این شرکت را می دهد.

به همت مرکز کارآفرینی و ارتباط با جامعه دانشگاه:

برگزیدگان دو رویداد تخصصی بهره وری و HSEE در دانشگاه 
مازندران  معرفی شدند

 رکورد جدید
  تولید ماهانه در ذوب آهن اصفهان

 ثبت شد

فرمانده پایگاه هوایی ش��هید فکوری تبریز گفت: 
خلبان جنگنده سقوط کرده با جانفشانی و هدایت 
هواپیم��ا به منطقه خالی از س��کنه، از وقوع فاجعه 

بزرگ جلوگیری کرد.
به گ��زارش ایرنا، امیر س��رتیپ دوم خلبان رضا 
یوسفی در حاش��یه امدادرسانی به جنگنده سقوط 
کرده و آواربرداری آن با تس��لیت شهادت خلبانان 
ای��ن جنگنده اظهار ک��رد: خلبانان ما ب��رای آنکه 
آس��یبی به منطقه نرسد و با توجه به اینکه منطقه 
س��قوط، منطق��ه ای پرتراکم و پرجمعیت اس��ت، 
هواپیم��ا را به نقط��ه ای خلوت هدایت کردند و در 
حالی که می توانستند خودشان را نجات دهند، اما 

جان خود را فدا کردند.
وی افزود: به دلیل کم عرض بودن ورزشگاه محل 
سقوط، هواپیما به خارج از ورزشگاه و خیابان وارد 
ش��ده و موجب جان باختن یک��ی از هموطنان نیز 

ش��د. وی اظهار ک��رد: این س��انحه در حین انجام 
ماموریت آموزشی که در منطقه در حال انجام بود، 
رخ داد و ب��ا توجه به اش��کال فنی ک��ه در هواپیما 
ب��ه وجود آمده بود، خلبان نتوانس��ت آن را به باند 
پرواز برساند. به گزارش ایرنا، یک فروند هواپیمای 
جنگنده از نوع اف ۵ در داخل شهر تبریز و نزدیکی 
فرودگاه بین المللی این ش��هر در حوالی کشتارگاه 
قدیم��ی تبریز و در جوار یکی از مدارس در س��الن 

ورزشی شهید علیپور سقوط کرد.
بر اس��اس گزارش های اولیه هواپیم��ا به دیواره 
یک مدرس��ه برخورد کرده که خوشبختانه مدرسه 
تعطیل بوده اس��ت. بر اثر سقوط جنگنده اف ۵ در 
داخل ش��هر تبریز علاوه بر 2 خلبان یک ش��هروند 
نیز جان خود را از دس��ت داد. سرهنگ دوم صادق 
فلاحی و س��روان علیرضا حنیف��ه زاد خلبانان این 

هواپیما بودند که به فیض شهادت رسیدند.

فرمانده انتظامی آذربایجان شرقی گفت: سامانه  پیام 
کوتاه مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ برای افرادی که 
قادر به ارتباط کلامی نیس��تند، در این استان نیز راه 

اندازی شد.
س��ردار حس��ین عبدی در گفت و گو با خبرنگاران 
با بی��ان اینکه پلیس به افرادی که مش��کل صحبت، 
ش��نیدن و یا گویش دارند با افتتاح سامانه پیام کوتاه 
۱۱۰ خدمت رسانی خواهد کرد، افزود: هم استانی ها 
می توانند به صورت ش��بانه روزی با این س��امانه در 
حوزه های مختلف فوریتی پلیسی، بررسی اطلاعاتی، 

راهنمایی و ارشاد خدمات دریافت کنند. 
وی با اش��اره ب��ه اینکه پلیس در راس��تای افزایش 
خدمات رس��انی به مردم و توس��عه و هوشمندسازی 
برنامه های خود به تازگی اقدام به راه اندازی س��امانه 
پیام کوتاه ۱۱۰ کرده اس��ت، ادامه  داد: با اس��تناد به 
گزارش انجمن حمایت از افراد با افت شنوایی، قریب 
به دو درصد از جامعه را افراد ناشنوا یا با افت شنوایی 

تش��کیل می دهند که ب��ه دلیل ناتوانی و مش��کلات 
کلام��ی، ق��ادر ب��ه برقراری تم��اس تلفنی ب��ا مرکز 
فوریت های پلیسی نیستند که خوشبختانه با رونمایی 
از سامانه پیام کوتاه این امکان فراهم شد تا این افراد 
با پلیس در ارتباط باش��ند.  س��ردار عبدی در رابطه 
با قابلیت های س��امانه پیام کوتاه ۱۱۰ خاطرنش��ان 
کرد: شهروندان آذربایجان شرقی که تمایل به ارسال 
پیامک به این س��امانه دارند، ابتدا پیش شماره ۱۱۰ 
و س��پس کد اس��تان محل س��کونت )کد آذربایجان 
شرقی( را وارد و س��پس درخواست خود را به همراه 
آدرس و نش��انی مورد نظ��ر مطرح کنند.  وی با بیان 
اینک��ه ماموریت های پلیس حیاتی و مهم هس��تند، 
تاکید ک��رد: ایجاد مزاحمت از طری��ق تماس تلفنی 
یا ارس��ال پیامک به فویت های پلیسی ۱۱۰ پیگیرد 
قانونی و قضایی دارد، بنابراین از شهروندان درخواست 
می کنیم با کنترل رفتار فرزندان خود در این زمینه با 

پلیس همکاری و تعامل داشته باشند. 

فرمانده پایگاه هوایی شهید فکوری تبریز:

جانفشانی خلبان جنگنده از وقوع فاجعه جلوگیری کرد
 سامانه پیامکی پلیس ۱۱۰ در آذربایجان شرقی 

راه اندازی شد

نماین��ده ولی فقیه در آذربایجان ش��رقی و امام جمع��ه تبریز با صدور 
پیامی ش��هادت 2 خلبان پایگاه ش��هید فکوری تبریز و یک ش��هروند در 

حادثه سقوط جنگنده آموزشی را تسلیت گفت.
به گزارش ایرنا، حجت الاس��لام سیدمحمدعلی آل هاشم در پیام خود 
آورده اس��ت، خبر تلخ و ناگوار سانحه نقص فنی هواپیمای آموزشی اف_

پنج پایگاه دوم ش��کاری ش��هید فکوری تبریز و شهادت حافظان آسمان 
شمال غرب، خلبان های والامقام »سرهنگ دوم صادق فلاحی« و »سروان 
حنیفه زاد« و همچنین عروج » همت دوست« یکی از همشهریان در این 

حادثه موجب تاثر و تالم شد.
با ادای احترام به ساحت مقدس دلاورمردان و شهدای گلگون کفن این 
مرز پرگهر، شجاعت و رشادت مثال زدنی خلبان های عزیزمان که مانع از 
برخورد هواپیما به ساختمان های مسکونی شدند را می ستاییم و به روان 
پاک آن ها درود و س��لام میفرس��تیم. پایگاه دوم ش��کاری شهید فکوری 
تبریز از جمله پایگاه های نیروی هوایی است که نقش مهم و تاثیر گذاری 
در طول هشت سال دفاع مقدس داشته و بعد از آن در حفاظت از آسمان 

کشور عزیزمان جانفشانی می کند.
اینجانب این ضایعه غمبار و هجرت ملکوتی این 2 خلبان ش��هید را به 
پیش��گاه حضرت ولی عصر )عج(، فرمانده معظم کل قوا حضرت آیت الله 

العظم��ی امام خامن��ه ای عزیز، فرماندهان و نیروه��ای جان برکف ارتش 
قهرم��ان به ویژه امیر فرماندهی نیروی هوایی ارتش جمهوری اس��لامی 
ایران و همکاران و حافظان امنیت آس��مان در پایگاه دوم شهید فکوری، 
مردم ش��ریف و عزیز استان و مردم تبریز و خانواده معظم ایشان تسلیت 
عرض نم��وده از درگاه خداوند متعال برای این دو ش��هید گرانقدر و آن 
ش��هروندعزیز مغفرت الهی، علو درجات و همنشینی با ائمه اطهار )ع( و 

برای خانواده های مکرم ایشان صبر و بردباری مسألت می  کنم.
ب��ه گزارش ایرنا، یک فروند هواپیمای جنگن��ده از نوع اف ۵ در داخل 
ش��هر تبریز و نزدیکی فرودگاه بین المللی این شهر در حوالی کشتارگاه 
قدیمی تبریز و در جوار یکی از مدارس در س��الن ورزش��ی شهید علیپور 
س��قوط کرد. بر اس��اس گزارش های اولیه هواپیما به دیواره یک مدرسه 
برخورد کرده که خوش��بختانه مدرس��ه تعطیل بوده است. بر اثر سقوط 
جنگنده اف ۵ در داخل ش��هر تبریز علاوه بر 2 خلبان یک ش��هروند نیز 
جان خود را از دس��ت داد. س��رهنگ دوم صادق فلاحی و سروان علیرضا 

حنیفه زاد خلبانان این هواپیما بودند که به فیض شهادت رسیدند.

امام جمعه تبریز شهادت خلبانان پایگاه دوم شکاری ارتش را تسلیت گفت

اس�تخراج طلا بسیاری از انس�ان های ماجراجو را از حدود پنج 
هزار س�ال قبل از میلاد تاکنون به حاشیه رودخانه ها و دل کوه ها 
کش�انده، اما دنیای دیجیتال علاوه بر س�بک زندگی گویا ش�یوه  

بازیافت طلا را هم دگرگون کرده است.
تا جایی که با دقت در زیرِپوس��تِ بازار حتی در یک شهرس��تان 27۰ 
هزار نفری همچون مراغه می توان دریافت که امروزه در کنار کار س��خت 
و طاقت فرسای استخراج طلا از دل سنگ، عده ای هم هستند که این فلز 
ارزش��مند و رسانای خوب جریان برق را از قطعه های معیوب الکترونیکی 

به ویژه قطعه های کامپیوتری بازیافت می کنند.
ش��غلی که ب��رای برخی ها ج��ذاب و برای برخ��ی دیگر ب��ا دنیایی از 
علامت های س��ئوال همراه است اما هرچه که باشد، یک عده راه و روش 

آن را یافته اند تا طلا را راحت تر و کم هزینه تر از گذشته بازیابی کنند.
ب��ازرس اتحادیه خدمات کامپیوتری مراغه می گوید: قطعه های معیوب 
رایانه از جمله »کارت گرافیکی«، »مادربرُد« »رم«، »سی پی یو« و »هارد« 

با قیمتی متفاوت و به نسبتِ طلایی که می توان از آن بازیابی کرد، چند 
سالی است که توسط یک عده از بازار و مغازه های کامپیوتری شهرستان 
جمع آوری می ش��ود. به گفته »محمد عزیزی« به نقل از کس��انی که در 
ای��ن زمینه فعالیت دارند، درصد طلای ضایعات کامپیوتری اگرچه اندک 

اس��ت اما آنقدر توجیه اقتصادی دارد که عده ای از افراد بومی و غیربومی 
به دنبال آن باش��ند. وی راجع به نرخ خرید برخی از قطعه ها توسط این 
اف��راد نیز اضافه می کند: هر قطعه »مادربرد« معیوب بین 2۰ تا ۵۰ هزار 
تومان، »سی پی یو« بین هشت تا 3۰ هزار تومان و هر عدد »رم« نیز پنج 
هزار تومان خریداری می ش��ود. وی با اش��اره به اینکه خرید و جمع آوری 
این قطعه ها چند سالی است که در بازار مراغه نیز مشاهده می شود، بیان 
می کند: بیشتر خریداران غیربومی هستند و به گفته آنان این قطعه ها در 

تناژ بالا داخل اسید قرار می گیرد و طلای آن استخراج می شود.
ب��ازرس اتحادی��ه خدم��ات کامپیوتری مراغ��ه با بیان اینک��ه خرید و 
جمع آوری قطعه های معیوب کامپیوتر به تازگی روند رو به رش��د داشته 
اس��ت، می گوید: زبال��ه در عصر دیجیت��ال به ثروت تبدیل می ش��ود تا 
جایی که مدال های المپی��ک 2۰2۰ در ژاپن از محل بازیافت قطعه های 
الکترونیکی تامین شد و این کشور برای اهدای گوشی های قدیمی و سایر 

قطعه ها از سوی مردم فراخوان داده بود.

استخراج طلا با کیمیاگری در عصر دیجیتال

بروکراسی سنگین اداری پیش پای کشاورزان
رئیس مرکز تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی آذربایجان شرقی انتقاد کرد؛


